
KC)MISJĄ  BĘZPIĘCZEŃSTWĄ,

OCHRONY  ŚRODOWISKA  I ROLNICTWA

AO.BR.0012.5.68.2024

PROTOKOŁ

Z POSIEDZENIA  KOMISJI  BEZPIECZEŃSTWA,

OCHRONY  ŚRODOWISKA  I ROLNICTWA

z dnia  20 września  2024  r.

Ad.  1.  Otwarcie  Komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  -  Zbigniew

Oses otworzył  posiedzenie  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa,  które

odbyło  się  w dniu  20 września  2024  r. i powitał  członków  Komisji,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę

Bąbelek,  Główną  Księgową  Starostwa  Powiatowego  -  Iwonę  Szyndler,  Dyrektora  Powiatowego

Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Nowym  Tomyślu  -  Łukasza  Nyczkowskiego,  Dyrektora

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w

Nowym  Tomyślu  - Tomasza  Przybylskiego,  Główną  Księgową  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  - Beatę

Wolanin  oraz  pracownika  Biura  Obsługi  Rady  i Zarządu  Powiatu.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami  na tablety  i

poprosił  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  na komisji  drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  8 członków  Komisji  i stwierdził

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Nieobecny:  radny  Patryk  Kąkolewski.

Lista obecności  stanowi  załącznik  nr 1 do protokołu.

Ad.  2. Informacja  Starosty  Nowotomyskiego  ze  stanu  realizacji  zadań  drogowych

zaplanowanych  na rok  2024  oraz  analiza  bieżących  potrzeb  remontowych  w zakresie  dróg  i

chodników.

Przewodniczący  poinformował,  że  informacja  Starosty  Nowotomyskiego  ze stanu

realizacji  zadań  drogowych  zaplanowanych  na  rok 2024  oraz  analiza  bieżących  potrzeb
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zapytał,  czy  są pytania?

Nikt  się  nie  zgłosił.

Ad.  3. Oznakowanie  poziome  i pionowe  dróg  powiatowych.  Problemy,  wnioski  zgłaszane  przez

mieszkańców.

Przewodniczący  poinformował,  że  materiały  dotyczące  oznakowania  poziomego  i

pionowego  dróg  powiatowych  były  przekazane  radnym  w wersji  elektronicznej  i zapytał,  czy są

pytania?

Członek  Zarządu  Krzysztof  Pacholak  zwrócił  uwagę  na wzrostową  tendencję  budowy

progów  zwalniających  na terenie  powiatu.  Radny  wyraził  opinię,  że należy  trafnie  ocenić

zasadność  powstawania  nowych  progów.  Radny  dodał,  że innym  rozwiązaniem  mającym

pozytywny  wpływ  na ograniczanie  prędkości  kierowców  są znaki  elektroniczne  wyświetlające

prędkość  pojazdów.  Radny  zapytał,  jakie  są koszty  wykonania  wyniesionego  przejścia  dla

pieszych  oraz  znaków  elektronicznych  wyświetlających  prędkość  pojazdów?

Starosta  uznał,  że wnioski  dotyczące  budowy  nowych  progów  zwalniających  będą

rozpatrywane  na posiedzeniach  Zarządu  Powiatu.

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  zalet  i wad  związanych  z użytkowaniem  progów

zwalniających.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Adrian  Szukała  poinformował,  że  odbył  spotkanie  z

Zastępcą  Burmistrza  Opalenicy  i Przewodniczącą  Rady  Rodziców  Szkoły  Mistrzostwa  Sportowego

REMES  w sprawie  dopuszczenia  ruchu  rowerowego  na chodniku  przy  drodze  powiatowej  2709P

Lwówek  -  Opalenica  przy  ul. 5 stycznia  w Opalenicy  oraz  wyznaczenia  dodatkowego  przejścia

dla pieszych.  Prośba  wynika  z troski  o bezpieczeństwo  dzieci  pobierających  naukę  w ww.  szkole.

Starosta  odpowiedział,  że zobowiąże  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  do

przeprowadzenia  wizji  lokalnej  w ww.  Iokalizacji.

Radna  Maria  Galas  zauważyła,  że chodnik  przy  cukrowni  wzdłuż  drogi  powiatowej  w

Opalenicy  wykonany  jest  ze starych  płytek  chodnikowych,  które  wymagają  poprawy.  Radna

dodała,  że  mieszkańcy  Jastrzębnik  zgłaszali  do Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu

konieczność  wycinki  suchego  drzewa  przy  posesji  nr 72 w m. Jastrzębniki.  Drzewo  nie zostało

usunięte  i stwarza  niebezpieczeństwo  uszkodzenia  dachu  budynku.

Starosta  poinformował,  że wszystkie  zgłoszenia  i uwagi  związane  z bezpieczeństwem  na

drogach  powiatowych  zostaną  przekazane  Pani Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej

Starostwa  Powiatowego.
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Ad.  4. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu:

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym,

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  sprawozdania  są pytania?

Radna  Maria  Galas  zwróciła  uwagę  na temat  podjęty  na posiedzeniach  Zarządu  w dniach

21 sierpnia  br. oraz 17 września  br. w sprawie  działań  mających  na  celu  przedstawienie

koncepcji  projektowej  przeniesienia  Zakładu  Opiekuńczo  - Leczniczego  z Opalenicy  do Nowego

Tomyśla.

Starosta  przedstawił  koncepcję  przebudowy  lub rozbudowy  ZOL-u oraz  przeniesienie

jego  lokalizacji  z Opalenicy  do Nowego  Tomyśla  zaproponowaną  przez  Dyrektora  SP ZOZ w

Nowym  Tomyślu.  Starosta  dodał,  że w chwili  obecnej  Powiat  nie posiada  wystarczających

środków  finansowych  na sfinansowanie  podatku  VAT  od całości  wartości  planowanej  inwestycji.

SP ZOZ może  przystąpić  do naboru  i pokryć  koszty  w ramach  własnych  środków  finansowych.

Komisja  podjęła  dyskusję  w przedmiotowej  sprawie.

b)  Informacja  o przebiegu  wykonania  planu  finansowego  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I

półrocze  2024  roku,

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  o zabranie  głosu.

Dyrektor  SP ZOZ  omówił  informację  o przebiegu  wykonania  planu  finansowego

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w

Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2024  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedstawionej  informacji  są  pytania?

Pytań  nie  było.

c) Sprawozdanie  z Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz

Ochrony  Ofiar  Przemocy  na lata  2016-2026  za rok  2023,

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym

Tomyślu  o zabranie  głosu.
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Dyrektor  PgPR omówił  sprawozdanie  z Powiatowęgp  Programu  Przeciwdzjałania

Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  na lata  2016-2026  za rok  2023.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

d)  Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych

w Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-2025  za rok  2023,

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym

Tomyślu  o zabranie  głosu.

Dyrektor  PCPR omówił  sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania

Problemów  Społecznych  w Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-2025  za rok  2023.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są pytania?

Nikt  się  nie  zgłosił.

e)  Sprawozdania  z działań  podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze

powiatu  nowotomyskiego  za 2023  rok,

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdań  z działań  podejmowanych  na terenach

Nadzorów  Wodnych  na obszarze  powiatu  nowotomyskiego  za 2023  rok  są pytania  bądź  uwagi?

Nikt  się  nie zgłosił.

f)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024,

Przewodniczący  poprosił  Główną  Księgową  Starostwa  Powiatowego  o zabranie  głosu.

Główna  Księgowa  Starostwa  Powiatowego  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do

potrzeb  wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się  zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr I  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr I  w Zbąszyniu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

- Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,
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- Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

- Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Główna  Księgowa  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Radna  Maria  Galas  zapytała,  czego  dotyczą  wpływy  z tytułu  kar  w dziale  750  w wysokości

60.000,00  Zł?

Główna  Księgowa  odpowiedziała,  że wskazane  dochody  stanowią  odszkodowania  z polis

ubezpieczeniowych.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (1)

Patryk  Kąkolewski

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

g)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035,

Przewodniczący  poprosił  Główną  Księgową  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu

o zabranie  głosu.

Główna  Księgowa  Starostwa  Powiatowego  poinformowała,  że w Wieloletniej  Prognozie

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2024  -  2035  zostały  zaproponowane  zmiany  w

zadaniach  wieloletnich  pn.,,Rozbudowa  drogi  powiatowej  nr 2755P  w zakresie  budowy  ścieżki

pieszo-rowerowej  na odcinku  Boruja  Nowa  - Jabłonna"  oraz  ,,Cyberbezpieczny  Samorząd  -

poprawa  poziomu  cyfryzacji  i cyberbezpieczeństwa  Powiatu  Nowotomyskiego".
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Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia

zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

h) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  LV11/489/2024  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących

na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2024  roku,

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  nr LV11/489/2024 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z

dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w

2024  roku.
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Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas, Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

uchwały  nr LV11/489/2024 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia 21 lutego 2024 r. w sprawie

określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z niepełnosprawnościami

zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

i)  Projekt  uchwały  w sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno  -  finansowej  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu  za rok  2023,

Przewodniczący  poprosił  Główną  Księgową  SP ZOZ w Nowym  Tomyślu  o zabranie  głosu.

Główna  Księgowa  SP ZOZ  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  oceny  sytuacji

ekonomiczno  - finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2023.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno  -  finansowej  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za

rok  2023.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne
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ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  oceny

sytuacji  ekonomiczno  -  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2023.

j)  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości

stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy  Miedzichowo,

Przewodniczący  zapytał,  czy  do projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości

stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy  Miedzichowo.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia

zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy

Miedzichowo
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k)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ,,Rocznego  programu  współpracy  Powiatu

Nowotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami

prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na rok  2025",

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania  ?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ,,Rocznego  programu  współpracy  Powiatu

Nowotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi

działalność  pożytku  publicznego  na rok  2025".

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia

,,Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi

oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na rok  2025".

l)  Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  pieszo  -

rowerowej  przy  drodze  wojewódzkiej  nr  302  Sękowo  -  Zbąszyń,

Przewodniczący  poprosił  Przewodniczącą  Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji  o zabranie

głosu.

Przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji  przedstawiła  stanowisko  Komisji

Skarg,  Wniosków  i Petycji  w sprawie  przedmiotowej  petycji.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są  pytania?
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Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  pieszo  -  rowerowej

przy  drodze  wojewódzkiej  nr 302  Sękowo  -  Zbąszyń.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

rozpatrzenia  petycji  w  sprawie  budowy  ścieżki  pieszo  -  rowerowej  przy  drodze  wojewódzkiej

nr  302  Sękowo  -  Zbąszyń.

m) Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieźki  rowerowej

pomiędzy  Zbąszyniem  a Nowym  Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  podjęcia  rozmów  przez  Powiat  z Zarządem  Dróg

Wojewódzkich,  Gminą  Nowy  Tomyśl  oraz  Gminą  Zbąszyń  w celu  prowadzenia  wspólnych  działań

w zakresie  budowy  ścieżki  rowerowej  pomiędzy  Zbąszyniem  a Nowym  Tomyślem,  przez  wieś

Nowe  Jastrzębsko.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  rowerowej  pomiędzy

Zbąszyniem  a Nowym  Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne

ZA (8)
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Dominik  Dyderski,  Maria  Galas, Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  rowerowej  pomiędzy  Zbąszyniem  a Nowym

Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko.

Ad.  5. Wnioski  i opinie  Komisji:

a) zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu,,Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  wniosku  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  wniosek  o  nadanie  tytułu  ,,Zasłużony  dla  Powiatu

Nowotomyskiego"  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu,,Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne

ZA (8)

Dominik  Dyderski,  Maria  Galas,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Pyliński,  Jakub

Skrzypczak,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Patryk  Kąkolewski

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  o nadanie  tytułu  ,,Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Cechu  Rzemiosł  Róźnych  w  Zbąszyniu).

Ad.  6. Sprawy  różne.
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Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  budowy  ścieżki  rowerowej  od dworca  w Porażynie  do

Kopanek  oraz  kontynuacji  ułożenia  płyt  betonowych  wzdłuż  drogi  powiatowej  przy  ul. Szkolnej

w Bolewicach.

Sekretarz  Powiatu  poinformowała,  że na  najbliższej  sesji  Rady  Powiatu  będą

wprowadzone  do porządku  obrad  następujące  projekty  uchwał:  projekt  uchwały  w sprawie

przyznania  tytułu  ,,Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego",  projekt  uchwały  w  sprawie

udzielenia  pomocy  finansowej  dla Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2024  roku  oraz  projekt  uchwały  w

sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  na usuwanie  skutków  powodzi.

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  działań  pomocowych  dla powodzian  jakie  zostaną

podjęte  przez  Powiat  Nowotomyski.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Bezpieczeństwa,

Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Przygotowała:  Patrycja  Dembniak
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